
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 207
Vil ministeren oplyse, hvad status er på undersøgelsen, der, jf. svar på SAU alm. del
– spørgsmål 439 (folketingsåret 2017-18), blev igangsat, og vil ministeren, såfremt under-
søgelsen er afsluttet, redegøre for konklusionerne, og hvorvidt disse har ført til øvrige
tiltag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten Lauritzen
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand

1/1

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del  Spørgsmål 207

Offentligt


